
Říjnové počasí je dost nevy-
zpytatelné. Jeden týden výlet 
do sklípku v kraťasech a tričku 
když je 35° C na slunci a druhý 
týden v zimní bundě a pohorkách 
výlet na Javorník za občasných 
přeháněk a při 10° C. Další so-
botní ráno a sraz po půl deváté 
na vlakovém nádraží Sychrov (1). 
I přes nepřízeň počasí dorazilo 
celkem 21 dospěláků a 6 dětí. 
Po krátké prezentaci o chysta-
né cestě a programu, který nás 

čeká, jsme se vlakem přesunuli 
do Jeřmanic. 

Po příjezdu nás uvítala první deš-
ťová přeháňka. To nám ale náladu 
nezkazilo, vyndali jsme pláštěnky 
a deštníky a vyrazili na cestu. Prv-
ní zastávka byla cca po 500 m 
na kopci mezi nádražím a Jeř-
manicemi. Zde je totiž bod, který 
se dá nazvat rozmořím. Po obou 
stranách kopce se totiž nacházejí 
vodní toky, které se nakonec vlé-
vají do jiného moře. Jeřmanický 
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potok přes Mohelku, Jizeru a Labe 
do Severního moře a Luční potok 
přes Nisu, Odru do Baltského mo-
ře. Další zastávka byla u lanovky 
na sjezdovku. Zde se přidal další 
výletník. Jelikož se nám nechtě-
lo čekat na lanovku, vydali jsme 
se pěšky vzhůru po sjezdovce. 
Když jsme vyšli na kopec lanovka 
se rozjela. Výhled na Liberec byl 
celkem slušný, ale dál přes mraky 
vidět nebylo. Z vrcholu sjezdovky 
jsme se vydali na prohlídku a oběd 
do nově postaveného obřího sudu 
(2). Po společné fotce před sudem 
jsme si v útulné restauraci pochut-
nali na obědě a přečkali celkem 
slušnou přeháňku. S plnými žalud-
ky jsme vyrazili po zelené značce 
směrem do Hodkovic. Tentokrát 
z kopce, lesem a loukami (3). Vyšli 
jsme u Kozí brady, což je jeden ze 
skalních útvarů Hodkovických pís-
kovcových skal. Nedaleko tohoto 
místa je k vidění i stavba vodár-
ny, která je vklíněná mezi skala-
mi. Další občerstvovací zastávka 
byla v restauraci Na křižovatce. 
Zde jsme doplnili síly a přečkali 
druhou větší přeháňku. V Hodkovi-

cích jsme měli možnost zhlédnout 
i několik místních pamětihodností. 
Mezi nimi například sousoší U tří 
svatých, sousoší na náměstí, his-
torickou kašnu či sochu sv. Jana 
Nepomuckého u kostela (4). To už 
jsme se ale přes Sedlejovice blížili 
k domovu. Prošli jsme údolím Mo-
helky a vzpomněli na místo, kde 
dříve stál trkač, který dodával vo-
du do sychrovského vodojemu (5).

Když jsme vyšli z obory tak nás 
na parkovišti vítalo příjemné slu-
níčko. Poslední a závěrečnou za-
stávkou bylo posezení v restauraci 
Konrád. Děti byly odměněny ko-
pečky zmrzliny a starší z účastní-
ků svařákem nebo pivem. 

Nutno říci, že i přes nepřízeň 
počasí si všichni výlet užili. Mu-
sím velice pochválit menší děti, 
které celou cestu ušly bez reptá-
ní a na konci měly stále ještě dost 
elánu na to, aby mezi sebou zá-
vodily, kdo bude u Konráda první. 
Chtěl bych také poděkovat Sláv-
kovi Suchému, který pod záštitou 
obecního úřadu celý výlet naplá-
noval a cestou nás zásoboval vše-
možnými informacemi. (6)

Tímto je tedy letošní výletová se-
zona ukončena. Budu se s Vámi 
těšit zase na nějaké túře v příštím 
roce. Pokud je nějaké místo, které 
by Vás eminentně zajímalo, může-
te mi náměty zasílat na mail: dvo-
rak@liberec.exx.cz. Určitě budu 
rád za inspiraci a nechci Vás také 
vodit tam, kde už to třeba znáte. 

Ladislav Dvořák 

1
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Kalendář akcí
27. 11. 2011 od 16.00 hodin – rozsvícení vánočního stromu na návsi
3. 12. 2011 od 18.00 hodin – vánoční setkání seniorů ve víceúčelové budově – hasičské zbrojnici
4. 12. 2011 (čas bude upřesněn na pozvánce) – mikulášská besídka ve víceúčelové budově – hasičské 

zbrojnici. Zájemci o mikulášský balíček, pro děti které nemají trvalé bydliště v obci Radimovice, si mohou 
balíček za 100 Kč objednat do 25. listopadudo 25. listopadu na obecním úřadě.

6
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Obecní úřad informuje
Dne 31.10.2011 se konalo 5. zasedání 
zastupitelstva obce, kterého se zúčastnilo 
7 zastupitelů a 3 občané.

 Usnesení č. 41/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 
4/2011, dle důvodové zprávy.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

 Usnesení č. 42/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
dodatek č. 1 k smlouvě o dílo č. 111047/
SaM/CL/11 na rekonstrukci komunikace 
Radimovice – Kamení
a  u k l á d á
starostce obce podepsat dodatek č. 1 
k smlouvě o dílo č. 111047/SaM/CL/11 
na rekonstrukci komunikace Radimovice – 
Kamení.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

 Usnesení č. 43/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
revokaci usnesení č. 38/2011

a  u k l á d á
starostce obce objednat projektovou doku-
mentaci u Miroslava Iry, Liberec na zpevně-
ní svahu místní komunikace u č.e. 21
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Příprava rozpočtu na rok 2012Příprava rozpočtu na rok 2012

Do konce listopadu zašlou zastupitelé sta-
rostce požadavky na rozpočet 2012. Sta-
rostka obce navrhuje pokračovat v realizaci 
chodníku směrem k hostinci Konrád a pro-
vést úpravy památníku obětem 2. světové 
války. 

 Usnesení č. 44/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
pronájem nebytových prostor – víceúčelo-
vá budova – hasičská zbrojnice za účelem 
cvičení Tajči
a  u k l á d á
starostce obce uzavřít smlouvu o nájmu ne-
bytových prostor – víceúčelová budova – 
hasičská zbrojnice za účelem cvičení Tajči 
s panem Leošem Hornou, Těpeře.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

 Usnesení č. 45/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
změnu hranic obcí mezi obcemi Radimovice 
a Pěnčín na katastrální hranici Radimovice           
u Sychrova a katastrální hranici Kamení
a  s o u h l a s í
s uzavřením dohody o změně hranic ob-
cí Radimovice a Pěnčín dle geometrického 
plánu č.197-063/2009
a u k l á d á
starostce obce podepsat dohodu o změně 
hranic mezi obcí Radimovice a Pěnčín
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

DiskuzeDiskuze
 Mgr. Šrytrová
Informace o zimní údržbě. Zimní údržbu 
místních komunikací bude provádět pan 
Sluka z Vlastibořic. Zimní údržbu místních 
chodníku bude provádět Ladislav a Jiří 
Koťátkovi.
 Ladislav Dvořák
Návrh, aby se v případě velkého množství 
odvezl nahromaděný sníh podél hlavní sil-
nice a chodníku.
 František Hoffman
Požádal o seřízení veřejného osvětlení.
 Mgr. Šrytrová 
Firma Dehes seřízení zapínání a vypínání 
veřejného osvětlení provede 1. 11. 2011

Zajistěte si
aktuální

informace
Máte-li zájem o zasílání novi-
nek z obce Radimovice stačí se 
na www.radimovice.cz zare-
gistrovat a na Váš e-mail budou 
zasílány novinky z vybraných 
rubrik.
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Sobotní odpoledne 24. září bylo teplé a slunečné. Když jsme se okolo třetí hodiny sešli na poli pod Svát-
kovými, tak foukal i celkem svěží vánek. Díky tomu se asi dvanácti dětem a jejich rodičům podařilo dostat 
do vzduchu celou škálu malých i velkých draků. Bohužel vítr si dělal co chtěl, takže to chvíli vypadalo 
na orientační běh tatínků a maminek, když všichni různě pobíhali po poli a snažili se v čím dál více pře-
vládajícím bezvětří dostat draky 
do vzduchu (1). Občas bylo sly-
šet hlasité a vítězné „LETÍM“, ale 
za chvíli to bylo spíše „PADÁM“. 
Přesto si myslím, že jsme se cca 
hodinku pobavili, děti dostaly 
drobné občerstvení a všichni si 
alespoň pěkně zaběhali (2). Ško-
da jen, že se akce zúčastnilo pou-
ze pár lidí z ulice a ne z celé ob-
ce. Občas si totiž připadám spíše 
jako na soukromé párty, než jako 
na akci pro širokou veřejnost. 

Tak uvidíme příště, třeba bude 
i lepší počasí.  Ladislav Dvořák

Drakiáda 

Změny v Územním plánu Radimovic
Obec Radimovice vyzývá vlastníky nemovitostí, kteří mají zájem o změnu využití svého pozemku, 

aby vyplnili formulář o zahrnutí do Územního plánu obce Radimovice a odevzdali jej v termínu 
do 31. 12. 2011. Následně budou zahájeny práce na pořízení nového územního plánu obce Radimovice. 
Formulář je k dispozici na obecním úřadě nebo na www.radimovice.cz.
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Sklípek

Když jsem v sobotu 1. 10. 
v 6.45 uviděl před domem pro-
jíždět autobus, tak jsem si uvědo-
mil, že je nejvyšší čas vyrazit. Za-
tím jen pěšky na náves, ale pak už 
pohodlně busem směrem pod Pá-
lavské vrchy. 

Na dvacítku nadšenců tam totiž 
čekal  Sklípek Mušov nedaleko Pa-
sohlávek, ale i výlet do nedaleké-
ho Mikulova. 

Na cestu jsme vyrazili přesně 
v 7.03. Přesto, že bylo po ránu 
a já myslel, že většina osazen-
stva bude ještě dospávat, opak 
byl pravdou. Po chvíli se rozjela 
debata o všem možném a ve slu-
nečném ránu cesta začala pěkně 
ubíhat. Ovšem kousek za Jičínem 
už se ozvaly první dotazy, kdy 
že budeme stavět na kafíčko a ci-
garetku. To malinko bouralo můj 
itinerář, ale pan šofér byl neob-
lomný. První zastávka tak byla až 
v Hradci (1). Po čtvrthodince jsme 
opět vyrazili. Bohužel netrvalo 
dlouho a opět přišla chuť na niko-
tin. Asi po hodině cesty jsme te-
dy opět zastavili a u druhé pumpy 
se opět kouřilo. Oběd byl naplá-
nován na cca jedenáctou hodinu 
v restauraci Formanka v Lipůvce. 
Po dobrém obědě jsme se opět 

rozvalili do našich sedaček a už 
se blížili k cíli. 

Po poledni jsme už přejeli No-
vomlýnskou přehradu a dorazili 
do Mikulova. Zde se naše skupina 
rozdělila na dvě. První se rozhod-
la korzovat po městě a okolních 
terasách s vínem nebo pivkem. Ta 
druhá, sportovnější, se rozhodla 
pro výšlap na Svatý kopeček (2).
Cesta nahoru byla v horku cel-
kem náročná, odměnou nám ale 
byl nádherný výhled na okolí Mi-
kulova, zámek, Kozí hrádek, Pá-
lavu, Valticko, nebo rakouské vi-
nice. Po tomto výšlapu se i druhá 
skupina rozhodla pro občerstvení 
na některé terásce. Okolo páté 
odpoledne jsme vyrazili na uby-
tovnu. Cestu jsme si ještě zpříjem-
nili projížďkou po úbočí Pálavy. 
Jelikož bylo zrovna burčákobra-
ní, tak jsme na výletě nebyli sami 
a okolní vesnice a sklípky byly na-
rvané k prasknutí. 

Ubytování jsme našli celkem bez 
problémů a po kratší pauze jsme 
pěšky vyrazili do sklípku. Zde 
ale došlo k mírné dezinforma-
ci od místních lidí. Recepční totiž 
cestu ohodnotil jako 15minutovou 
cestu mezi vinohrady. Soused, kte-
rý šel zrovna kolem ale prohlásil, 

že je to 5 kilometrů po poli a vino-
hradu. Nakonec jsme ale vyrazi-
li a cestu zvládli asi za 40 minut. 
Do sklepa jsme dorazili s menším 
zpožděním, ale hladoví po dobré 
večeři a žízniví po dobrém vínu. 
Hned jak jsme usedli začala degu-
stace s výkladem k šesti vzorkům, 
které jsme ten večer měli možnost 
koštovat (3,4). Přestože vzorků 
nebylo více, každý si našel svo-
ji odrůdu a několik odvážných se 
pustilo i do burčáku. To už ale pa-
ní domácí roznášela teplou večeři 
a v nás mizely první vzorky. Ne-
trvalo také dlouho a rozezněly se 
první tóny harmoniky a naše osa-
zenstvo začalo zpívat a halekat 
první lidovky. Bohužel při neopa-
trné manipulaci došlo k poškození 
tohoto hudebního nástroje, který 
od té doby vydával jeden souvislý 
rušivý tón a ani přes naše veliké 
úsilí se nám harmoniku nepodaři-
lo zprovoznit. To nás ovšem ne-
vyvedlo z míry a místo harmoni-
ky zastoupila kytara. S tou jsme 
vydrželi až do rána a za hlasité-
ho zpívání došlo dokonce i na ta-
neček. Zpáteční cesta ze sklepa 
se nesla v duchu hudebního do-
provodu, kdy se naše osazenstvo 
rozdělilo na několik rychlejších či 

21
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pomalejších skupinek. Nutno po-
dotknout, že osobně jsem se držel 
na chvostu a dorazil mezi třemi 
posledními. Samozřejmě proto, 
že jsem nechtěl nikoho zapome-
nout a „čistil“ jsem cestu. Obsah 
alkoholu v naší krvi v tom jistě ne-
hrál žádnou roli. Bohužel se nám 
při odchodu ze sklepa stala ještě 
menší nehoda a jeden z nás tak 
měl možnost vychutnat si noční 
projížďku z Pálavy a Brna. Tato 
projížďka byla doprovázena hou-
káním sirény a modrými majáčky 
sanitního vozu. Naštěstí to spra-
vily 3 stehy na čele a pár stovek 
za taxíka. 

Ráno jsme tedy byli všichni 
opět v plné síle a po vydat-
né snídani, či vyprošťovacích 
Plzních, jsme vyrazili zpát-
ky k domovu. V Brně jsme 
pro jistotu, ale hlavně na je-
jí osobní přání, vyložili jednu 
z účastnic. Byla to právě ta, 
která v sobotu chtěla stavět 
na každé pumpě na cigaret-
ku. V jedné z prudkých zatá-
ček ale došlo ke druhé menší 
nehodě. Jeden ze skleněných 
demižonů se rozhodl, že už 
ho nebaví stát na místě a tak 
se rozkutálel směrem do ulič-
ky. Pak už jsme jen slyšeli cin-
kání střepů a v uličce se valil 
proud Rýnského ryzlinku. Je-

ho vůně nám dala vzpomenout 
na předešlý večer, ale jak rychle 
se objevil, tak rychle dveřmi vytekl 
na silnici. Škoda ho. Řidič se s jed-
ním z pasažérů na sebe sice tro-
chu mračili, ale nakonec bylo vše 
OK. Jinak zbytek cesty probíhal 
již bez problémů a spíše nežli klá-
bosení účastníků bylo slyšet jejich 
podřimování. Domů jsme dorazi-
li v neděli odpoledne za hlasité-
ho zvuku autobusového klaksonu. 
Díky němu nás také zdravila asi 
polovina osazenstva restaurace 
Konrád. 

K mé spokojenosti musím dodat, 
že jsem zaznamenal samé kladné 

ohlasy na celou akci a myslím, že 
si ji všichni náležitě užili. Doufám 
také, že o tom budou vyprávět 
hlavně těm, kteří se nejdříve při-
hlásili ale pak svou účast odřekli. 
Myslím totiž, že je co závidět. (5)

Závěrem bych chtěl všem podě-
kovat za účast, příjemnou zába-
vu, vzorné a reprezentativní vy-
stupování. Také musím poděkovat 
Honzovi Kosejkovi, který nás bez-
pečně dovezl tam i zpátky. Uvidí-
me jak na tom budeme v příštích 
letech a možná podobnou akci 
zase někdy zopakujeme.

Ladislav Dvořák 

3 4
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Sběr nebezpečných složek komunálního odpadu se koná v neděli 
13. listopadu od 9,55 do 10,05 hodin na návsi v Radimovicích.

Přijímány budou následující druhy odpadů: léky všeho druhu včetně 
mastí, domácí kapalné i tuhé chemikálie – vše řádně označené, zbytky 
starých barev, obaly od barev, televizory, ledničky, zářivky, všechny 
druhy akumulátorů, včetně elektrolytu, baterií a článků, upotřebené 
motorové oleje (v uzavřených nádobách do 30 l), olejové fi ltry a další 
zaolejovaný materiál.

V sobotu 1. října 2011 se volejbalové družstvo TJ Sokol Radimovice účastnilo posvícenského volejbalo-
vého turnaje mixů, který se konal na antukových hřištích v Ohrazenicích za účasti celkem 10 družstev. Náš 
tým ve složení Vrzáňová, Zítková, Humenský, Ledabyl, Svátek a Žalský Jar., podával za překrásného pod-
zimního počasí v průběhu celého turnaje velmi dobré výkony a v žádném z pěti odehraných utkání nenašel 

přemožitele. V základní pětičlenné skupině se hrálo systémem každý 
s každým na dva hrané celé sety. V této části turnaje jsme se ztrátou 
jediného setu skupinu vyhráli a postoupili jsme tak přímo do fi nále proti 
vítězovi druhé skupiny, domácím Ohrazenicím. Natěšení diváci pak 
s údivem sledovali fi nále, na které určitě dlouho nezapomenou. Náš 
tým od začátku dominoval a ohrazenické favority výsledkem 25:5 
a 25:15 zcela deklasoval a zaslouženě tak zakončil venkovní letní se-
zónu turnajovým vítězstvím. Jarda Žalský

Nový správce 
Od 10. října je novým správ-
cem víceúčelové budovy – 
hasičské zbrojnice a Centra 
radosti dětí pan Miloslav Bě-
lonožník, tel. 720 510 424.

Zpráva z volejbalového turnaje mixů v Ohrazenicích

Sběr nebezpečných složek komunálního odpadu


